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Zápis č. 06 (115) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 28. 3. 2017 

Zasedání se konalo v 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Kočí, Vojnar, Černocký, Lampa, Meduna, Beneš, Císařová, Kubíček, Kříž, 

Fučík, Kolář, Císařová, Jandová (12) 

Omluveni:  Sekanina (1) 

Hosté:   Hajduk, Křena, Kozáková 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a případné schválení návrhu aktualizace Strategického záměru vzdělávací 

a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT 

VUT v Brně pro rok 2017 (po připomínkách z VR FIT). 

4. Projednání a případné schválení návrhu na vyplacení prospěchových stipendií v době 

rozpočtového provizoria (zkrácená předkládací lhůta, proděkan dr. Křena). 

5. Projednání a případné schválení návrhu Jednacího řádu AS FIT VUT v Brně a návrhu 

Volebního řádu AS FIT VUT v Brně.  

6. Diskuse o počtu termínu zkoušek po změně Studijního a zkušebního řádu VUT (bod 

doplněn na žádost p. děkana). 

7. Informace z Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ. 

8. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl 1. místopředseda AS FIT Ing. Petr Lampa. Na úvod přivítal všechny přítomné 

členy a hosty senátu.  

Ad 1) Schválení programu jednání.  

Ing. Lampa stručně informoval členy AS o doplnění bodu 6 do programu a nechal o něm 

hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  
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Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 28. 3. 2017 bez připomínek.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 5 (114) ze zasedání AS FIT konaného dne 28. 2. 2017 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu aktualizace Strategického (dříve 

Dlouhodobého) záměru vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, 

umělecké a další tvůrčí činnosti FIT VUT v Brně pro rok 2017 (po připomínkách VR 

FIT). 

Ing. Lampa předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi a právničce Mgr. Kozákové, kteří 

z pověření pana děkana členy senátu seznámili s úpravami vzniklými při projednání ve Vědecké 

radě FIT. Ing. Lampa vyzval členy senátu k rozpravě v rámci, které byly vyjasněny všechny 

připomínky. Ing. Lampa nechal o výše předloženém návrhu hlasovat.   

Hlasování 2 

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil předložený návrh aktualizace Strategického záměru vzdělávací 

a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT VUT v Brně 

pro rok 2017 po projednání Vědeckou radu FIT a zapracování jejich připomínek. Předložený 

dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu, v papírové formě je uložen v agendě 

Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu na vyplacení prospěchových stipendií 

v době rozpočtového provizoria (zkrácená předkládací lhůta, proděkan dr. Křena).  

Předložený dokument je zveřejněn v dokumentech k jednání AS FIT.  

Pan děkan prof. Zemčík společně s proděkanem dr. Křenou požádali o zkrácení předkládací 

lhůty. AS FIT tuto žádost akceptuje.  

Ing. Lampa předal slovo proděkanovi dr. Křenovi, který členy senátu seznámil s předloženým 

návrhem na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového provizoria.   

Ing. Lampa vyzval členy k diskuzi a případným připomínkám. K návrhu byly všechny dotazy 

zodpovězeny a Ing. Lampa o něm nechal hlasovat. 

Hlasování 3 
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Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3 

AS FIT projednal a schválil návrh na vyplacení prospěchových stipendií v předložené podobě. 

Schválený dokument je uložen v agendě akademického senátu a uveden jako příloha č. 02 

tohoto zápisu.   

Ad 5) Projednání a případné schválení návrhu Jednacího řádu AS FIT VUT v Brně 

a návrhu Volebního řádu AS FIT VUT v Brně.  

Předložené dokumenty byly zveřejněny v dokumentech k jednání AS FIT. 

Ing. Lampa seznámil členy s předloženými dokumenty, které projednávala Legislativní komise 

AS FIT a která se usnesla na tom, že prozatím tyto dokumenty nebudeme předkládat ke 

schválení, a to z důvodu, že jednání Akademického senátu VUT v Brně bude příští týden, na 

kterém bude projednávat a schvalovat svůj jednací a volební řád. Na základě tohoto jednání 

bychom pak případně podle potřeby upravili naše dokumenty, aby vše bylo v souladu.  

Volební řád AS FIT – návrh 

Ing. Lampa členy senátu podrobně seznámil s úpravami, které vyplynuly z jednání legislativní 

komise AS FIT. 

Jednací řád AS FIT – návrh 

Ing. Lampa členům senátu sdělil podrobný komentář k projednávanému návrhu jednacího řádu 

senátu, jež projednávala legislativní komise.  

AS FIT projednal návrh Jednacího řádu AS FIT VUT v Brně a návrh Volebního řádu AS FIT 

VUT v Brně s tím, že případné schválení proběhne na příštím zasedání senátu. 

Předložené dokumenty jsou uvedeny v příloze č. 03 a č. 04 tohoto zápisu, v papírové formě 

jsou uloženy v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 6) Diskuse o počtu termínu zkoušek po změně Studijního a zkušebního řádu 

VUT (bod doplněn na žádost p. děkana) 

Ing. Lampa členy senátu seznámil se stavem projednávání Studijního a zkušebního řádu VUT 

v AS VUT a požadavkem na vyjádření se k počtu termínu zkoušek, který obdržel pan děkan od 

prorektora Doupovce.  Pan děkan si přeje znát stanovisko AS FIT k možným variantám: 

a) ponechat stávající stav, 

b) neupravovat (ponechat účinné znění nového Studijního a zkušebního řádu VUT), 

c) povolit druhé opakování zkoušek z povinných předmětů a 

d) povolit jistý počet druhého opakování zkoušek za celé studium. 
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Stanovisko studentské komory je, že v daném časovém prostoru (směrnici je třeba schválit do 

konce června), nebudou schopni vyjednat jinou variantu než a). Komora akademických 

pracovníků se kloní k variantě b), ale nebude blokovat jiné návrhy, které předloží pan děkan. 

Proděkan Křena navrhl ještě jednu úpravu, která by mohla usnadnit přijetí varianty b), a to 

povolit více než jedno opakování povinného předmětu. Stávající návrh Studijního a zkušebního 

řádu VUT toto však nedovoluje, bude tedy nutné vyjednat případnou úpravu. 

Ad 7) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ  

Dr. Kočí podal informace z posledního jednání RVŠ. Bližší informace z jednání RVŠ jsou 

dostupné na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/.  

Bližší informace z jednání AS VUT jsou k dispozici na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat.   

Ad 8) Různé  

Termín řádného zasedání AS FIT je stanoven předběžně na úterý 18. 4. 2017 v 13.00 hodin 

v zasedací místnosti C209.  

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz.  

Podklady pro jednání v AS FIT budou zveřejněny v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS 

FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Ing. Lampa poděkoval všem za účast.  

 

Verifikovali:  Ing. Petr Lampa, 1. místopředseda AS FIT v.r. 

Bc. Martin Kubíček, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsal:  Eva Durániková, DiS. 
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